



香港特別行政區 政府統計處  
Census and Statistics Department  
Hong Kong Special Administrative Region

來函編號           Your reference : CB2/PS/2/20  
本處檔案編號       Our reference : CENST/HQGR/1-55/11  
電話                Tel. : (852) 2582 4801  
圖文傳真           Fax : (852) 3101 9021  
電子郵件遞         E-mail : ktchau@censtatd.gov.hk

11 March 2021

Miss Betty MA  
Clerk to Subcommittee to Study the Setting Up of  
an Unemployment Assistance System in Hong Kong  
Legislative Council Panel on Manpower  
Legislative Council Complex  
1 Legislative Council Road  
Central, Hong Kong

Dear Miss MA,

**Panel on Manpower**

**Subcommittee to Study the Setting Up of  
an Unemployment Assistance System in Hong Kong**

**Follow-up to the meeting by videoconferencing on 29 January 2021**

Thank you for your letter dated 2 February 2021, attaching a motion entitled "The employment situation and wages of local employees" passed at the captioned meeting. Attached please find our response to the motion.

Yours sincerely,

(CHAU Kam-tim)

for Commissioner for Census and Statistics

c.c. Secretary for Labour and Welfare (Attn: Miss Crystal HUI Kwok-ching)

**C&SD's response to the motion passed at the  
Subcommittee to Study the Setting Up of  
an Unemployment Assistance System in Hong Kong of the  
Panel on Manpower**

The data collection work of the 2021 Population Census (21C) will be conducted from June to August this year. After data collection, various work on data processing, data validation, statistics compilation and statistical analysis will be performed. The Census and Statistics Department endeavours to complete all these work as soon as possible with a view to releasing the first batch of the 21C results tentatively in February 2022. Key statistics on the labour force will be released amongst this first batch of results. More detailed statistics of the 21C will be available by phase afterwards, with the last batch of results released in early 2023.

立法會人力事務委員會  
研究在港設立失業援助制度小組委員會

政府統計處就通過的議案作出的回應

2021 年人口普查的數據搜集工作將於今年 6 月至 8 月進行。搜集數據後，政府統計處將進行數據處理、數據審核，以及統計數字編製和分析的工作。政府統計處會致力盡快完成這些工作，從而於 2022 年 2 月（暫定）發布首批 2021 年人口普查的結果，當中會包括有關勞動人口的主要統計數字。其後，政府統計處將分階段發布更詳細的 2021 年人口普查統計數字，最後一批統計數字將於 2023 年年初發布。